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Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
Schriftelijke vragen over tekort aan studieplekken 
 

Rotterdam, 27 oktober 2020 
 
Geacht college, 
 
Lange rijen voor de centrale bibliotheek in de stad. Studenten van het mbo, hbo en wo 
zijn naarstig op zoek naar een plek om te studeren. Bij hun eigen opleidingen kunnen ze 
vaak niet meer terecht. Door de coronamaatregelen is er beperkt plek in de 
opleidingsgebouwen en er moet worden gereserveerd voor een plekje. De centrale bieb is 
een alternatief maar ook daar is de ruimte beperkt.1  
 
GroenLinks is van mening dat iedere student recht heeft op een goede plek om te 
studeren. Jongeren worden al hard getroffen door de coronacrisis, studieachterstand door 
een gebrek aan een goede studieplek moet worden voorkomen. We vragen het College 
creatief na te denken over mogelijk oplossingen voor het nijpende tekort aan 
studieplekken.  
 

1. Herkent u het beeld van de toenemende tekorten aan studieplekken in onze stad 
en wat is uw mening hierover? Bent u daarover al in gesprek met mbo’s, hbo’s en 
de Erasmus universiteit? 
 

Hoewel het College in antwoord op schriftelijke vragen (19bb40) eerder stelde dat 
studieplekken een eigen verantwoordelijk is van de opleidingen, is deze situatie 
momenteel zo nijpend dat wij ons kunnen indenken dat er proactiever wordt gehandeld 
vanuit de gemeente. 
 

2. Hebt u gedacht aan het beschikbaar stellen van kantoorruimtes die momenteel 
leeg staan doordat werknemers moeten thuiswerken? 

3. Heeft de gemeente wellicht nog andere panden die tijdelijk omgevormd kunnen 
worden tot studieplekken? 

4. Welke oplossingen ziet u nog meer om ervoor te zorgen dat de studenten goed 
kunnen studeren en niet op achterstand raken? 
 

Met vriendelijke groet, 
 

 
 

 
1 https://www.rijnmond.nl/nieuws/200506/Vechtpartijtjes-voor-een-plekje-in-de-Rotterdamse-bieb-Het-is-
een-gedoe 
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